
Fanfara  „Muzica  Apelor”  vă
invită la concert!
29 aprilie 2017 9:01
În această minivacanţă de 1 Mai, toți constănțenii, dar şi
turiştii prezenţi pe litoral sunt invitați să participe la
concertele pe care fanfara „Muzica Apelor” le va susține în
mai  multe  locații  din  municipiul  Constanța  şi  staţiunea
Mamaia, în zilele de sâmbătă, duminică şi luni.

Sâmbătă, 29 aprilie 2017, cei 28 de instrumentiști vor putea
fi ascultați începând cu ora 17,00, la fântâna arteziană din
zona Far. Duminică, 30 aprilie, de la aceeaşi oră, concertul
va  fi  susţinut  în  staţiunea  Mamaia,  lângă  fântâna  de  la
hotelul Meridian, iar luni, 1 mai, tot în staţiunea Mamaia, la
fântâna din faţa hotelului Sulina.

Pentru  aproximativ  o  oră,  instrumentiștii  de  la  percuție,
clarineți, trompete, tromboane, flauți, dar și cei doi tubiști
îi vor încânta pe trecătorii de toate vârstele, dăruindu-le
câteva momente de muzică bună. Concertul va cuprinde arii și
melodii de muzică ușoară și populară celebre, valsuri, dar și
binecunoscutele marșuri militărești.

 

Pe  surse:  Grindeanu,  mini-
vacanță la Neptun!
29 aprilie 2017 9:01
Premierul Sorin Grindeanu își va petrece acest sfârșit de
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săptămână la malul mării, mai precis în stațiunea Neptun. Pe
surse  am  aflat  că  premierul  va  fi  însoțit  de  familie  în
minivacanța de 1 Mai din sudul litoralului.

Bogdan  Maganu,  noul  manager
al  Sanatoriului  Balnear
Mangalia,  a  făcut  o  primă
evaluare a unității sanitare 
29 aprilie 2017 9:01
 

La scurt timp după ce a intrat în posesia Ordinului de numire
în funcția de manager al Sanatoriului Balnear și de Recuperare
Mangalia, semnat de către ministrul Sănătății,

Bogdan  Maganu  s-a  deplasat  la  unitatea  sanitară.  Aici,  a
trecut în revistă condițiile în care sunt cazați și tratați
pacienții din localitate, dar și din țară. În perioada imediat
următoare,  va  analiza  și  care  este  situația  financiar-
contabilă  a  sanatoriului  pentru  a  vedea  în  ce  mod  se
desfășoară activitatea, respectiv dacă totul este sub control
sau există pierderi, datorii ori alte neajunsuri.

După cum se știe, Sanatoriul Balnear Mangalia reprezintă o
instituție medicală renumită atât la nivel național, cât și
internațional, grație procedurilor care se fac aici în vederea
tratării a zeci de afecțiuni.

Începând de vineri, 28 aprilie, noul manager al Sanatoriului
Balnear şi de Recuperare Mangalia este consilierul local PSD,
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Bogdan Maganu.

Bogdan  Maganu  este  o  persoană  cunoscută  la  nivel  local.
Astfel, în perioada 2005 – 2008 a deținut funcția de Șef
Serviciu Financiar-Contabil în cadrul Serviciului Public de
Asistență Socială Mangalia. În intervalul 2008 – 2012 a fost
consilier local, iar între 2012 – 2016 a avut funcția de
viceprimar al municipiului. Din 2016 până în prezent este
consilier local PSD, însă va trebui să renunțe la această
calitate, funcția de ales fiind incompatibilă cu aceea de
manager. Așa se face că echipa PSD Mangalia în Consiliul Local
se va schimba, urmând să se stabilească ce membru de pe lista
stabilită în 2012 pentru alegerile locale va fi promovat.

Bogdan  Maganu,  noul  manager
al  Sanatoriului  Balnear
Mangalia
29 aprilie 2017 9:01

Începând  de  astăzi,  noul  manager  al
Sanatoriului  Balnear  şi  de  Recuperare
Mangalia este consilierul local PSD, Bogdan
Maganu,  fost  viceprimar  al  municipiului.
Proaspătul manager ne-a declarat că astăzi
a intrat în posesia Ordinului emis de către
Ministerul  Sănătăţii  şi  că  urmează  să
meargă  la  sanatoriu  pentru  a-şi  prelua
atribuţiile. Vom reveni cu amănunte.
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Cupa  Mangalia  la  fotbal,
eveniment  cu  zero  susţinere
din  partea  autorităţilor
locale
29 aprilie 2017 9:01
 

În  perioadele  12-14.05  și  19-21.05  se  va  organiza  „Cupa
Orașului  Mangalia”  la  fotbal  pe  stadionul  central  la
următoarele  categorii  de  vârstă:  2004-2005-2006-2007.

Coordonatorul  ASSF  Mangalia,  Andrei  Pătraşcu  face  un  apel
către firmele și persoanele potente financiar pentru a susține
acest  proiect  întrucât  „sportul,  mișcarea  și  disciplina
sportivă sunt esențiale copiilor din ziua de astăzi!”.

Demersul este făcut în condiţiile în care autorităţile publice
locale nu sprijină decât anumite ramuri sportive, puţine la
număr, cu toate că bugetul local dispune de fonduri foarte
mari care ar putea susţine, lejer, atât sportul, cât şi alte
domenii de activitate. Din păcate, banii sunt cheltuiţi haotic
şi  sunt  risipiţi  pe  servicii  şi  proiecte  care  nu  aduc
beneficii municipiului, ci, dimpotrivă, îl duc, rapid, către
dezastru.
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Stagiu de pregătire în Kung-
Fu,  pentru  probele:  „Shuai-
Jiao”,  „Sanda”  şi  „Total-
Contact Fighting”
29 aprilie 2017 9:01
În perioada 28-30.04.2017, la Sala de Sport „Shaolin” din
Mangalia, se va desfăşura un stagiu de pregătire în Kung-Fu,
pentru  probele:  „Shuai-Jiao”,  „Sanda”  şi  „Total-Contact
Fighting”, pentru sportivi avansaţi, instructori, antrenori şi
arbitri.
„Shuai-Jiao” (lupte libere) este o probă care va fi introdusă
în campionate în acest an, este o probă asemănătoare cu Judo,
avînd tehnici de dezechilibrare şi proiectare, dar fără luptă
la sol, tehnici articulare, ştrangulări şi fixări, care fac
parte din stilul „Qin-na”.
Stagiul va fi condus de:
-Shifu Florin Iordănoaia, 6 Duan Kung-Fu.
-Laoshi Mircea Stoian, 4 Duan Kung-Fu.
 
Program:
 
Vineri 28.04.2017:
-16.00-13.00: Sosirea la Mangalia, cazarea şi prezentarea la
sala de sport.
-13.00-19.00: Stagiu de pregătire în Kung-Fu, proba „Shuai-
Jiao”.
-19.00-21.00: Adunarea generală a A.R.K.
 
            Sîmbătă 29.04.2017:
-09.00-11.00: Pregătire pentru „Shuai-Jiao”.
-11.00-13.00: Pregătire pentru „Sanda”.
-13.00-15.00: Pauza de masă.
-15.00-19.00: Pregătire pentru „Sanda”.
-20.00-22.00:  Protocol  la  restaurant  (participarea
facultativă).
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            Duminică 30.04.2017:
-09.00-13.00: Pregătire pentru „Total-Contact Fighting”.
-13.00-15.00: Pauza de masă.
-15.00-18.00: Pregătire pentru „Total-Contact Fighting”.
-18.00-18.30:  Încheierea  stagiului,  acordarea  diplomelor  de
participare.

La Mangalia are loc Adunarea
Generală a Asociaţiei Române
de Kung-Fu
29 aprilie 2017 9:01
Vineri 28.04.2017, de la ora 19.00-21.00, la Mangalia la sala
„Callatis” de la Casa Tineretului, se va desfăşura Adunarea
Generală a Asociaţiei Române de Kung-Fu. La această Adunare
Generală  vor  participa  reprezentanţii  cluburilor  sportive
membre
            Asociaţia Română de Kung-Fu este o asociaţie
sportivă naţională, cu personalitate juridică, înfiinţată în
anul  2009,  pentru  a  contribui  la  dezvoltarea  Kung-Fu  în
România.  Asociaţia  este  formată  din  12  cluburi  sportive
fondatoare şi alte 15 care au aderat ulterior. La Adunarea
Generală au drept de vot delegaţii oficiali ai cluburilor
sportive membre.
            A.R.K. în parteneriat cu Federaţia Română de Arte
Marţiale de Contact a contribuit la organizarea campionatelor
naţionale şi a cupelor de Kung-Fu, a sprijinit sportivii,
antrenorii  şi  arbitrii  din  loturile  naţionale,  pentru
participarea  la  campionatele  internaţionale.
            Tot în cadrul A.R.K. au fost organizate cursuri de
pregătire pentru sportivi, instructori, antrenori şi arbitrii,
au fost invitaţi antrenori din ţară şi din străinătate pentru
a conduce aceste cursuri şi stagii tehnice.
            Ordinea de zi a adunării este următoarea:
            1.Raportul de activitate.
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            2.Proiect pentru dezvoltarea Kung-Fu-ului în
România.
            3.Progamul de activităţi pentru anul 2017.
            4.Diverse.

Parfumuri  susceptibile  a  fi
contrafăcute,  confiscate  în
P.T.F. Vama Veche
29 aprilie 2017 9:01
 

Poliţiştii  de  frontieră  din  cadrul  P.T.F.  Vama  Veche  au
depistat un cetăţean român care a încercat să introducă ilegal
în țară peste 300 flacoane parfum, ce purtau însemnele unei
mărci cunoscute, susceptibile a fi contrafăcute.

În data de 27.04.2017, în jurul orei 06.00, acționând în baza
unei informaţii, polițiștii de frontieră din cadrul Punctului
de Trecere a Frontierei Vama Veche, județul Constanța, au
efectuat controlul specific, pe sensul de intrare în ţară,
pasagerilor dintr-un autocar ce efectua curse pe ruta Turcia –
România.

Astfel, lucrătorii noștri au descoperit ascunse în bagajul
personal al cetăţeanul român V.E., în vârstă de 55 de ani, cu
domiciliul în municipiul Constanţa, 315 flacoane parfum, ce
purtau  însemnele  unei  mărci  cunoscute,  susceptibile  a  fi
contrafăcute.

Persoana în cauză a declarat că a achiziţionat parfumurile din
Turcia  contra  sumei  de  450  dolari,  cu  scopul  de  a  le
comercializa  în  România,  fără  a  deține  documente  de
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provenienţă  pentru  bunurile  transportate.

Produsele,  în  valoare  de  aproximativ  4.800  lei,  au  fost
ridicate în vederea continuării cercetărilor, iar în cauză
poliţiştii  de  frontieră  efectuează  cercetări  sub  aspectul
săvârşirii infracţiunii de punere în circulaţie a unui produs
purtând o marcă identică sau similară cu o marcă înregistrată.

Programul casieriilor RAJA în
ziua de luni, 1 Mai 2017
29 aprilie 2017 9:01
 

S.C. RAJA S.A. aduce la cunoştinţa tuturor abonaţilor că luni,
01 mai 2017, dispeceratul, echipele de intervenţie, dar şi
reprezentanţii  societăţii  care  asigură  buna  desfăşurare  a
proceselor de alimentare cu apă şi preluare a apelor uzate vor
lucra  în  program  normal.  Apelurile  către  telefoanele
dispeceratului 0241/924 vor fi preluate non-stop. Echipele de
intervenţie  vor  acţiona  cu  promptitudine,  pentru  ca  toate
avariile  sau  disfuncţionalităţile  apărute  în  sistemul  de
alimentare cu apă să fie remediate în timp util, iar abonaţii
societăţii  să  poată  beneficia  de  serviciile  noastre  la
parametrii optimi.

Singurul serviciu care-şi va modifica programul de lucru în
această perioadă este cel al casierilor RAJA. Astfel, abonaţii
interesaţi  să-şi  achite  facturile  la  apă  potabilă  şi
canalizare în aceste zile trebuie să ştie că luni, 01 mai
2017, toate casieriile vor fi închise. Începând de marți, 02
aprilie 2017, casieriile își vor relua programul normal de
lucru.
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1  Mai  Tuning  Fest,  la
Mangalia 
29 aprilie 2017 9:01
Municipiul Mangalia va găzdui, în perioada 29 aprilie – 1 mai,
festivalul  auto  „1  Mai  Tunning  Fest  Mangalia  2017”.
Evenimentul va avea loc în parcarea din Portul Turistic din
localitate și va încânta publicul cu o expoziție de tuning
auto și moto, concurs car audio, demonstrații de drift și
burnout,  precum  și  diferite  tombole  și  concursuri  pentru
participanți și spectatori. Festivalul va începe sâmbătă cu o
paradă a mașinilor și motocicletelor participante, care va
avea startul în Portul Turistic, la orele 11:00. Manifestările
vor  fi  deschise  de  sâmbătă  până  duminică,  între  orele
10:00-23:00, iar luni, între orele 10:00 – 16:00. Premierea
câștigătorilor va avea loc în cursul zilei de luni, 1 mai,
începând cu orele 13:00. În cadrul competiției vor fi jurizate
următoarele  categorii:  Best  Car  Of  The  Show,  Best  Import
Exterior, Best Custom Exterior, Best Autohtona, Best Interior,
Best Rims, Best Oldtimer, Best Youngtimer, Best Club Display,
Best Rat Look, Best AirRide, Best Static fitment, Best AirRide
fitment, Best Airbrush, Best Paint, Best DemoCar, Best OEM++,
Best Engine, Best Trunk setup, Best JDM, Best Engine Bay, Best
Exotic. De asemenea, va exista o categorie specială pentru
mărcile VW și BMW. În cadrul expoziției de tuning auto-moto,
pasionații de tuning auto, cluburi sportive și firme de tuning
din  toată  țara  își  vor  prezenta  mașinile  modificate.  În
această  categorie  de  expozanți  se  înscriu  mașinile  cu
modificări la exterior, la interior, la partea mecanică sau la
toate acestea. La Campionatul Național de Car Audio vor fi
prezentate mașini cu investiții ce depășesc 25.000 EUR doar în
sistemul  de  sunet,  capabile  de  performanțe  audio  extreme.
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Devenit deja un festival cu tradiție, “1 Mai Tunning Fest”
reunește în fiecare an cele mai interesante proiecte de tuning
și car audio, iar firme din domeniul auto/tuning vor avea, la
rândul lor, mai multe standuri de prezentare.

Cu bani europeni, Unitatea de
Primiri Urgențe a Spitalului
Județean  Constanța  va  fi
modernizată
29 aprilie 2017 9:01
Spitalul  Clinic  Județean  de  Urgență  “Sf.  Apostol  Andrei”
Constanța se numara printre cele 35 de unitati medicale din
tara  selectate  in  vederea  finantarii  prin  Programul
Operational Regional – fonduri externe nerambursabile – pentru
modernizarea  Unitatii  de  Primiri  Urgente.  Astazi,  in  sala
ovala a Prefecturii, a avut loc o teleconferinta sustinuta de
reprezentantii  Ministerului  Sanatatii  in  vederea  stabilirii
detaliilor  necesare  demararii  procedurilor  de  accesare  a
fondurilor  nerambursabile  pentru  modernizarea  unitatilor
medicale. Este o prioritate pentru noi sa modernizam unitatile
sanitare din judet. Bineinteles ca dorim sa extindem si sa
modernizam Unitatea Primiri Urgente, iar acum avem ocazia sa
beneficiem de finantare nerambursabila. Aceasta unitate este
una  dintre  cele  mai  solicitate,  in  tot  timpul  anului.  In
timpul sezonului estival s-au inregistrat chiar si 2 milioane
de  pacienti,  atat  constanteni  cat  si  turisti,  a  declarat
presedintele  Consiliului  Judetean  Constanta,  Marius  Horia
Tutuianu. Unitatea Primiri Urgente de la Constanta este cea
mai solicitata unitate medicala din tara pe timpul sezonului
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estival, iar ca numar de primiri urgenta ocupa locul II pe
tara in extrasezon. Pe timpul verii, numarul de pacienti se
majoreaza substantial, fiind vorba de o crestere de pana la
40%. In medie, in lunile de vara, se inregistreaza intre 500 –
550 pacienti pe zi. Cifra record s-a atins pe data de 17
august 2015, cand au fost 607 prezentari pe zi la Serviciul
Urgente.  Alaturi  de  presedintele  Consiliului  Judetean
Constanta si managerul Spitalului Clinic Judetean de Urgenta
Sf. Apostol Andrei, dr. Catalin Grasa, la teleconferinta de
astazi, a mai participat si medicul-sef al Unitatii de Primiri
Urgente – SMURD, Rodica Tudoran.

 

La  ședința  de  astăzi,
liberalul  Dumitru  Filip  a
încercat,  fără  succes,  să
vopsească  imaginea
funcționarilor  prinși  cu
mâța-n  sac  de  Camera  de
Conturi!
29 aprilie 2017 9:01
Consilierii locali din Mangalia au participat, astăzi, la o
ședință de de îndată, chemați fiind să aprobe – a treia sau
chiar  a  patra  oară  –  desființarea  Serviciului  Public  de
Asistență  Socială  și  al  Serviciului  Public  Administrarea
Domeniului Public și Privat. În plus, alesul PNL Dumitru Filip
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și-a asumat, nici mai mult nici mai puțin, inițierea unui
proiect de hotărâre privind măsurile ce se impun a fi luate în
vederea realizării obiectivelor dispuse de Camera de Conturi a
județului Constanța vizavi de o serie de nereguli privind
cheltuirea banului public de către funcționarii publici sau de
către  cei  care  au  beneficiat,  din  plin,  de  fonduri
substanțiale – și nemeritate, potrivit auditorilor constănțeni
–  din  taxele  și  impozitele  mangalioților.  Potrivit
inițiatorului, Dumitru Filip, consilierii ar fi trebuit să fie
de  acord  să  nu  „se  constituie  parte  civilă  și  nici  să
calculeze  vreun  prejudiciu  în  dauna  autorităților  și
instituțiilor publice locale”. Cu alte cuvinte, în timp ce
auditorii Camerei de Conturi au spus că s-au creat prejudicii
consistente în bugetul local, de ordinul sutelor de mii de
lei, aleșii ar fi trebuit să nu se îndrepte, în mod legal,
împotriva spoliatorilor bugetului local.

Nemulțumirea consilierilor opozanți actualei administrații a
fost stârnită, pe lângă absurdul conținutului, de faptul că
hotărârea, plină de articole de lege și de trimiteri la o
serie de proiecte mai vechi, le-a fost înmânat chiar în timpul
ședinței  de  consiliu,  fără  a  avea  posibilitatea  de  a  se
edifica la ce trimiteri legale făcea referire Dumitru Filip!

“Asta este o porcărie, voi merge cu voi la toate forurile
legale din lume, nu se poate să vă bateți joc așa de cetățenii
orașului“, a declarat Nicolae Moroianu, consilier local.

Trebuie menționat faptul că alesul local a scăpat, deocamdată,
de un atare demers, întrucât proiectul lui Dumitru Filip a
picat la vot, majoritatea confortabilă de zece consilieri pe
care administrația locală o avea în Consiliu fiind ruptă de
abținerea  prof.  Ghiulserin  Sali.  Rezultatul  a  fost  unul
neașteptat pentru cei din sală, unii dintre aceștia fiind
beneficiari  direcți  ai  inițiativei  consilierului  PNL.  Unul
dintre aceștia, Dorinel Colgiu, a fost dat drept exemplu ca
beneficiar  al  unui  contract  deloc  de  neglijat  –  circa  3
miliarde de lei vechi, după cum a afirmat consilierul Menabit



Ozghiun.  Legat de contractul cu pricina, Camera de Conturi
Constanța a spus, negru pe alb, că sumele încasate nu se
justificau! Este vorba despre un contract încheiat cu Primăria
Mangalia pentru servicii de consultanță și comunicare.

În timp ce ”avocații” au fost puși în așteptare, serviciile
publice s-au desființat cu votul a 10 aleși!

Un alt proiect care nu a trecut de girul consilierilor locali
a fost cel al modificării HCL 259 din 2014, privind aprobarea
achiziționării serviciilor juridice de consultanță, mai bine 
spus ceea ce, déjà, la nivel de Mangalia, a devenit consacrat
drept “contractele cu avocații” și care, pentru anul acesta,
înainte de orice rectificare bugetară, s-au alocat 2.500.000
de  lei.  Administrația  locală  ar  fi  dorit  o  modificare  în
propria favoare, mai précis mandatarea primarului să semneze
și în numele Consiliului Local, și în cel al Comisiei Locale
de Fond Funciar, al direcțiilor și serviciilor subordonate CL
a tuturor actelor procedurale, dar și contractele de asistență
juridică sau alte contracte de prestări servicii încheiate cu
avocați sau alți specialiști.

“Această hotărâre este ilegală, Ordonanța nr. 96, cunoscută ca
și  Ordonanța  lui  Ponta  interzice  primăriilor  să  angajeze
asistență juridică fără acordul consilierilor locali. Ce vreți
să faceți dumneavoastră aici este exact la 180 de grade cu
litera legii“, a spus Leonard Tănase, ales al Consiliului
Local Mangalia. Proiectul a căzut la votul consilierilor.

În  schimb,  cel  mai  fierbinte  document  supus  aprobării
aleșilor, cel al desființării ADPP și SPAS și transformării
lor în direcții subordonate primăriei, a trecut, surprinzător,
cu zece voturi ”pentru” și șase ”împotrivă”. Asta deși, anexat
acestui proiect figurează câteva zeci de pagini de inventar al
domeniului public al urbei, deci, potrivit legii – extrem de
interpretabilă din partea executivului – ar fi fost nevoie de
13 voturi pentru a putea trece acest acte legislativ. Mai
mult, angajații primăriei prezenți la ședință s-au “jurat” că



niciun angajat nu va fi dat afară, ci aceștia vor trece pe
posturi  similare  –  contractuale  –  în  cadrul  primăriei.
Secretarul primăriei, Andreea Cabuz, a declarat, însă, ci nu
există niciun conflict din punct de vedere legal, că Legea 215
nu este încălcată și că, în ceea ce o privește, își dă avizul
de legalitate.

58,79%  dintre  candidații
constănțeni  au  promovat
examenul  național  de
definitivare în învățământ
29 aprilie 2017 9:01
Joi, 20 aprilie 2017 s-a desfășurat proba scrisă a examenului
naţional  de  definitivare  în  învăţământ,  sesiunea  2017.  La
nivelul județului Constanța au participat 165 de candidați
înscriși la 29 de discipline.

 

Proba scrisă a conținut itemi din domeniul disciplinei de
specialitate și al metodicii predării/didacticii acesteia. În
comparație cu anul trecut, nivelul de competență didactică a
fost  evaluat  și  prin  portofoliul  profesional,  constituit
conform  precizărilor  metodologice  corespunzătoare  funcţiei
didactice ocupate.

 

Lucrările scrise au fost evaluate în 5 centre organizate la
nivel naţional. Nota minimă de promovare a examenului a fost
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8.

 

Cadrele  didactice  care  au  promovat  examenul  au  dobândit
dreptul de practică în învăţământul preuniversitar, precum și
posibilitatea de a urma o rută de profesionalizare ascendentă,
având dreptul de a deveni titular în sistemul de învățământ
preuniversitar  și  de  a  participa  la  susținerea  examenelor
pentru obținerea gradelor didactice.

 

Conform calendarului, astăzi, 25 aprilie 2017, au fost afișate
rezultatele examenului național de definitivare în învățământ.

 

La nivelul județului Constanța situația este următoarea:

din cei 165 de candidați participanți:
97 candidați promovați- 58,79%;
67 candidați respinși- 40,61%;
1 lucrare anulată în centrul de evaluare- 0,60%.

 

Au existat 2 medii finale de 10, obținute de un candidat
ocupant al unui post de limbă turcă și un ocupant al unui post
de  educatoare/  institutor  pentru  învățământ  preșcolar/
profesor pentru învățământ preșcolar.

 

Contestaţiile vor fi depuse în centrul de examen – Liceul
Teoretic Traian Constanța, conform calendarului național, în
zilele de 25 aprilie, până la ora 20.00 şi 26 aprilie, în
intervalul orar 9.00- 14.00.

 



Rezultatele finale se vor afişa la centrul de examen – Liceul
Teoretic  Traian  Constanța  şi  pe  site-ul  examenului
(definitivat.edu.ro)  duminică,  30  aprilie.

Food Truck Festival On Tour –
First Escape: Mini vacanță cu
gust  de  #streetfood  (Mamaia
Nord și Vama Veche)
29 aprilie 2017 9:01

Prima  evadare  la  mare  de  anul
acesta  va  avea  aromă  de
#streetfood de la cele mai bune
food  trucks  si  van-uri  din
Romania. Am gasit formula magică
pentru  un  weekend  prelungit:
mare, soare și mâncare! Între 28
aprilie și 1 mai, mergem where
the fun happens: Mamaia Nord și
Vama  Veche  (în  parcarea  din
spatele  clubului  Expirat).

După ce bei cele mai strong băuturi, poftești la cele mai
delicioase  preparate,  așa  că  aducem  laolaltă  peste  10
bucătării internaționale în mai bine de 20 food trucks, din
care să-ți satisfaci orice poftă.

 

Participanții care îți vor pregăti cele mai gustoase mâncăruri
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și deserturi și băuturi sunt:

Arrosticini/  Betty  Ice/  Big  John/  Birria  /  Burger  Van/
Camionetta/ Camionul cu Inghetata / Caru Cu Cafea/ Crepes
Charmees/  Delicii  Pe  Roti/  Elemózsia  Food  Truck/  Gourmet
Street Food/ Jernoiu BBQ/ La Finca Alioli Van/ Meat Busters/
Moritz  Eis  Romania/  Nori  Yakitori/  Republika  Pleskavica/
Rolls/  Switchmorn/  Say Cheese! by Carrefour / Za German –
WurstWagen si multi altii.

Street  Food  Festival
Constanta, 4 – 7 mai
29 aprilie 2017 9:01
Bucharest  Street  Food  Festival,  primul  eveniment  dedicat
exclusiv conceptului de street-food, se mută și în Constanța.

Între  4  și  7  mai,  punem  roțile  în  funcțiune  și  aprindem
cuptoarele chiar în inima orașului – în Piața Ovidiu. Aducem
laolaltă peste 20 de vendori, din București și din întreaga
țară, care vor întregi peisajul gastronomic al festivalului cu
burgeri, hot-dogs, sandwiches, tacos, burritos, paste, grills
și barbeques, clătite, înghețată și multe altele, toate unite
sub umbrela conceptului de street-food.

Pentru  combinația  ideală,  același  concept  se  aplică  și
băuturilor. Vizitatorii vor degusta în cadrul festivalului,
prosecco, cafea și bere artizanale, vinuri alese și multe
altele.

Iar pentru a completa experiența, am ales patru dintre cele
mai  cool  trupe  ale  momentului,  care  vor  urca  pe  scena
festivalului.

https://editiadesud.ro/street-food-festival-constanta-4-7-mai/
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Joi 04.05: HELEN

Vineri 05.05: VAMA

Sâmbătă 06.05: GOLAN

Duminică 07.05: ROA

Intrarea la Street Food Festival Constanța, ce va avea loc în
perioada 4-7 mai, va fi liberă.

Și ca să nu aștepți până pe 4 mai, ne-am gândit la o surpriză:
îți  oferim  un  mic  preview  a  ce  înseamnă  un  Street  Food
Festival. Câteva dintre van-urile participante la First Escape
vor pregăti tot felul de bunătăți în parcarea de la City Park
Mall Constanța, pe 2 și 3 mai.

Pentru festivalul cel mare, avem un line-up culinar divers, cu
participanți din toată țara, care ne-au pregătit o mulțime de
mâncăruri delicioase, deserturi și băuturi:

Arrosticini/  Betty  Ice/  Big  John/  Birria  /  Burger  Van/
Camionetta/ Camionul cu Inghetata / Caru Cu Cafea/ Crepes
Charmees/  Delicii  Pe  Roti/  Elemózsia  Food  Truck/  Gourmet
Street Food/ Jernoiu BBQ/ La Finca Alioli Van/ Meat Busters/
Moritz  Eis  Romania/  Nori  Yakitori/  Republika  Pleskavica/
Rolls/  Switchmorn/  Say Cheese! by Carrefour / Za German –
WurstWagen.

Program pe zile:

Joi – Vineri 14:00 – 23:00

Sâmbătă – Duminică 11:00 – 23:00

https://www.facebook.com/events/272113366535145/?active_tab=about


Edilul Radu nu se lasă: Cere
încă  o  dată  desfiinţarea
serviciilor  publice,
asistenţă  juridică  şi
consultanţă  care  secătuiesc
bugetul local!
29 aprilie 2017 9:01
Astăzi,  la  ora  16.00,  va  avea  loc  o  şedinţă  de  îndată
convocată de către edilul Cristian Radu. Pe Ordinea de zi se
află două proiecte. Primul vizează desfiinţarea Serviciului
Public  de  Asistenţă  Socială  şi  a  Serviciului  Public
Administrarea Domeniului Public şi Privat Mangalia. Cele două
iniţiative reprezintă dorinţe vechi ale primarului, care au
mai fost dezbătute şi chiar votate într-o şedinţă anterioară
de Consiliu. Proiectele nu au fost votate, însă cu 13 voturi
(2/3), aşa cum ar fi fost normal, ci doar cu 10 voturi,
astfel, că, cel mai probabil, Prefectura Constaţa le-a trimis
înapoi.

Al doilea proiect are în vedere modificarea HCL nr. 259 din
26.09.2014  privind  aprobarea  achiziţionării  serviciilor
juridice,  de  consultanţă  tehnică,  de  expertiză  şi  de
consultanţă  economică  pentru  dosarele  aflate  în  curs  de
soluţionare  pe  rolul  instanţelor  de  judecată.  Motivarea
edilului  este  aceea  că  dosarele  respective  sunt  atât  de
complexe, încât apărările nu pot fi făcute de către juriştii
angajaţi în aparatul de specialitate, respectiv din cadrul
serviciilor  şi  direcţiilor  subordonate  Consiliului  Local
Mangalia.  Tot  în  proiectul  de  hotărâre  se  mai  precizează
faptul  că  această  complexitate  a  dosarelor,  cât  şi
oportunitatea achiziţionării acelor servicii vor fi stabilite
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de o comisie numită prin dispoziţia primarului, care va avea
obligaţia  evaluării  ofertelor  şi  atribuirii  contractelor
conform procedurii interne privind achiziţionarea de servicii
juridice.

Despre acest ultim proiect s-a vorbit foarte mult în ultimii
ani,  consilierii  din  opoziţie  declarând  că  pentru  plata
onorariilor avocaţilor, care au şi pierdut multe procese, s-au
achitat din bugetul local sume astronomice care au uluit până
şi Curtea de Conturi.

Atenție,  se  oprește  apa  în
localităţile Pietreni şi Ion
Corvin!
29 aprilie 2017 9:01
 

Pentru  realizarea  lucrărilor  periodice  de  întreținere  a
rezervoarelor  de  înmagazinare  apă  potabilă  de  la  nivelul
stațiilor de pompare Pietreni și Ion Corvin, în ziua de 27
aprilie  2017,  în  intervalul  orar  8,00-12,00,  se  va  sista
furnizarea de apă potabilă.

Vor fi afectați consumatorii din localitațile Pietreni și Ion
Corvin.

Ne cerem scuze față de abonații care vor suferi de lipsa apei
potabile și îi asigurăm că echipele de intervenție vor face
tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor de igienizare și
reluarea  furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp.
Totodată, rugăm toţi consumatorii afectaţi de această oprire
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să-şi asigure rezerva minimă de apă pentru consum şi uz casnic
pe perioada întreruperii furnizării apei.

Vicepreședintele CJ Constanța
cere  explicații  prefectului
cu  privire  la  monitorizarea
video  a  angajaților  din
subordine! 
29 aprilie 2017 9:01
 

Vicepresedintele Consiliului Judetean Constanta, Claudiu Iorga
Palaz,  a  solicitat  astazi  prefectului  judetului  Constanta,
Adrian Nicolaescu, prin adresa nr. 10089 din 24 aprilie 2017
sa  explice  daca  are  acordul  angajatilor  pentru  montarea
sistemelor de monitorizare video. Amintim ca, zilele trecute,
vicepresedintele  Consiliului  Judetean  Constanta  a  sesizat
aparitia unor dispozitive de supraveghere la etajele I si II
ale Palatului Administrativ, unde functioneaza si birourile
Consiliului Judetean Constanta.

Vicepresedintele CJC, Claudiu Iorga Palaz, afirma ca decizia
Institutiei Prefectului intra sub incidenta prevederilor art.
8  din  Decizia  nr.  52/2012  a  Autoritatii  Nationale  de
Supraveghere  a  Prelucrarii  Datelor  cu  Caracter  Personal,
privind  prelucrarea  datelor  cu  caracter  personal  prin
utilizarea  mijloacelor  de  supraveghere  video.

Solicit expres, pe cale oficiala, Autoritatii Nationale de
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Supraveghere a Prelucrarii Datelor cu Caracter Personal sa
verifice daca Institutia Prefectului a respectat obligatia de
informare prealabila a angajatilor cu privire la supravegherea
video  realizata  de  institutie  si  daca  a  fost  obtinut
consimtamantul expres al acestora, asa cum prevede art. 8 din
Decizia  nr.  52/2012.  De  asemenea,  solicit  Autoritatii
Nationale de Supraveghere a Prelucrarii Datelor cu Caracter
Personal sa verifice daca Institutia Prefectului a transmis in
prealabil catre aceasta Autoritate o notificare cu privire la
efectuarea prelucrarii datelor cu caracter personal si libera
circulatie a acestor date, conform articolului 22. alin. (1)
din  Legea  nr  677/2001.  In  mod  oficial,  solicit
reprezentantilor  Autoritatii  Nationale  de  Supraveghere  a
Prelucrarii Datelor cu Caracter Personal sa verifice daca au
fost indeplinite, in prealabil, toate obligatiile prevazute de
Legea 677/2001, a subliniat Claudiu Iorga Palaz.

Totodata,  vicepresedintele  CJC  a  sesizat  prin  adresa  nr.
10088/24.04.2017,  inregistrata  la  Autoritatea  Nationala  de
Supraveghere a Prelucrarii Datelor cu Caracter Personal cu nr.
0009421 din 24.04.2017, efectuarea unui control la Institutia
Prefectului – Judetul Constanta pentru a verifica daca exista
avizele necesare efectuarii unei monitorizari video.

Vicepresedintele Consiliului Judetean Constanta considera ca
Institutia  Prefectului  are  obligatia  sa  faca  dovada
respectarii legislatiei in vigoare. Mai mult, vicepresedintele
CJC  afirma  ca  va  lua  toate  masurile  in  vederea  aplicarii
sanctiunilor prevazute de lege prin sesizarea organelor de
urmarire penala sub acuzatia de abuz in serviciu.

 

 



Lucrări RAJA de înlocuire a
unui  hidrant  pe  bulevardul
Tomis din Constanţa
29 aprilie 2017 9:01
Pentru realizarea lucrărilor de înlocuire a unui hidrant pe
bulevardul Tomis nr. 42, din municipiul Constanta, SC RAJA SA
este nevoita sa intrerupa, astazi, 24 aprilie 2017, furnizarea
de apa in intervalul orar 10,30-13,30. Sunt afectati de lipsa
apei Punctul Termic 15, hotelul BTT, blocurile NV, precum si
societatile comerciale din zona.

Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru realizarea
lucrarii  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
frunizarii de apa.

Licitație  pentru  sectoarele
de plaje rămase libere
29 aprilie 2017 9:01
 

 

Administraţia Bazinală de Apă Dobrogea-Litoral va organiza în
prima  parte  a  lunii  mai  2017  licitaţia  publică  pentru
închirierea sectoarelor de plajă rămase libere pentru un număr
de 40 de subsectoare poziţionate între Năvodari şi Vama Veche.

Anunţul  privind  organizarea  licitaţiei  publice  pentru
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atribuirea sectoarelor de plaje libere va fi publicat pe site-
ul Administraţia Bazinală de Apă Dobrogea-Litoral la rubrica
„Licitatii”.

 


